| To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-ISRA FOR EDUCATION AND INVESTMENT 'PLC' Date: 18-04-2023 11:28:21 AM Subject: Add an item in the meeting of the General Assembly | السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الإسراء للتعليم والإستثمار التاريخ: 18-04-2023 11:28:21 AM الموضوع: اضافة بند في اجتماع الهيئة العامه |
|--|---|
| With reference to the general assembly meeting held on 16/4/2023, a decision was taken to elect Mrs.Norma fares instead of late Dr.Hamed qunaibi as member of board of directors | بالإشارة الى اجتماع الهيئة العامة لشركة الإسراء للتعليم والاستثمار، المنعقد بتاريخ 2023/04/16، وضمن بند ما يستجد من أعمال، فقد تقرر انتخاب السيدة نورما نجيب فارس بدلا من المرحوم الدكتور حامد صادق قنيبي عضوا في مجلس الإدارة. |
| 16-04-2023 | 16-04-2023 |
| Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: mutasim subhi obeid | وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: mutasim subhi obeid |